
 
 
Skol och fritidsförvaltningen 
HSS Ledningsgrupp 

2024-05-07    

 
 

 
Helsingborgstads skolors ledningsgrupp 
Tisdagen den 7 maj 2024, 13.00-16.00 
Plats: Jupiter 

helsingborg.se Postadress 251 89 Helsingborg · Kontaktcenter 042-10 50 00 · kontaktcenter@helsingborg.se 

 

Deltagare LG: Tony Mufic, Peter Abrahamsson, Thomas Karlegatt, Susanne Fras, Mats 
Nilsson, Lila Ericsson, Eva Koltai Arthursson, Susanne Lundberg, Annacarin Jendland, 
Cecilia Wickenberg Rosengren, Maria Boman Hansson 
 
Frånvarande. Karin Gerken 
Mötesanteckningar 
 

BESLUT 
Inga beslutspunkter 

1. Inledning 
 

2. Nytt från systergrupper 
 

Från styrgruppen:  
- Styrgruppen träffade oppositionen i måndags för att diskutera läget i mål och ekonomi. 

Detta ingår i stadens styrmodell.  Styrgruppen lämnade också förslag till planeringen av 
stadens chefsdagar. 

 
Varvet runt: 

Tony 
- Två planeringsdagar för ledningsgruppen i augusti kvarstår men kommer genomföras 

som dagskonferens (utan övernattning). 
- Förberedelser pågår för att anpassa verksamheterna till de preliminära ekonomiska 

förutsättningarna. Nästa vecka klarnar de ekonomiska förutsättningarna.  
- Datadrivna skolutvecklingsprojektet Myran ska ansöka om innovationsmedel för att 

bredda initiativet till Familjen Helsingborg. 
- Vår nya nämndsordförande håller på att introduceras i olika delar av verksamheten. 

Ledningsgruppen kommer att involveras och kalenderbokningar för detta kommer.  
- Planering inför chefsdagen pågår. Några kommer att bli kontaktade för att medverka i 

paneler. 
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- Planering inför Utökat chefsmöte; ett tema kommer vara demokrati och politikens 
villkor.  

 
Från verksamhetscheferna: 
- Susanne Lundberg är numera ordinarie verksamhetschef. 
- Nästa vecka 16–17/5 är verksamhetscheferna värd för ett erfarenhetsutbyte med 8-

kommunersnätverket, träffen kommer hållas på Parken Innovationscenter. 
- Skolinspektionen har gjort en uppföljning på Anneroskolan inför deras slutliga svar och 

har gett uttryck för att förbättringar är synliga. 
- Skolinspektionen har granskat extra anpassningar och särskilt stöd i Slottsvångsskolan. 

Juristen Elisabeth stöttar skolan och frågan följs upp i VD3 
- Skolledarnätverket Förskola har genomfört en idédag på temat Framtidens förskola där 

många bra idéer framkom.  
- Öppet hus på gymnasieskolorna och preliminärvalet.  

 
Från övriga: 
- Mats: Stadens befolkningsprognos uppdelat på geografiska områden har publicerats. Det 

är relativt stora förändringar jämfört med förra årets prognos. Antalet barn minskande, 
men det ser olika ut i stadens områden.  

- Eva: Mycket på gång inom elevhälsa med utredningar inför samverkansklasser, 
uppskjuten skolplikt mm inför höstterminen. Vårdförbundets varsel om övertidsblockad 
påverkar i viss utsträckning. 

- Maria: Rekrytering pågår av produktionsledare till nästa gymnasiekampanj. Översyn av 
intranätet ska göras. 

- Lila: SKR:s utvecklingsprojekt för IM, som Helsingborg deltar i, har kommit så långt att 
gymnasieskolor med IM har tagit fram lokala utvecklingsplaner för att kunna sätta i gång 
med genomförandet när hösttermin börjar. 

- Susanne F: Man har tagit fram ett förslag för att minska kostnaderna för filmtjänsten SLI. 
PC har genomfört en organisationsförändring för flerspråkighetsenheten och utsett en 
chef för den delen.  

- Tony nämner att det kan komma ett uppdrag från KF som rör modersmålsundervisning. 
 

3. Ledningsdeklarationen godkännande av förslag  
Tony går igenom det uppdaterade förslaget till spelregler. Förslaget utgår från de medskick 
som grupperna tog fram vid förra mötet. Förslaget diskuterades gruppvis och grupperna 
konstaterade att förslaget fångar de synpunkter/medskick som fanns och gav ok till 
förslaget. 
 
Även några medskick till det fortsatta arbetet framkom; t ex att göra ”checkpoints” för att 
säkerställa efterlevnad och att vi ska vara en ledningsgrupp i vardagen, inte bara vid mötena.  
 

4. I huvudet på Debbie, vår nya ordförande i BUN 
Tony intervjuade Debbie om hennes syn på sitt nya uppdrag som nämndsordförande 
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5. Kort, kort info 
SLI Play ett förslag för minskade kostnader för skolorna (Susanne & Claire)  
- Claire från PC presenterade ett förslag för att minska kostnaderna för tjänsten SLI Play. 

Förslaget går ut på att minska antalet nya filmer som köps in. Tony ger 
verksamhetscheferna i uppdrag att komma med förslag till beslut inför nästa 
ledningsgruppsmöte.  
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